
Rada Miejska w Kunowie 
Radni-Sesja 

Protokół nr LXXIX.2022 
z sesji Rady Miejskiej w Kunowie 

w dniu 25 sierpnia 2022 

Obrady rozpoczęto 25 sierpnia 2022 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14:26 tego samego 
dnia. 

 Przed otwarciem sesji Rady Miejskiej w Kunowie Przewodniczący Rady Miejskie w Kunowie 
Piotr Bek udzielił głosu Agnieszce Budek reprezentującej Stowarzyszenie na rzecz osób 
bezrobotnych z siedzibą w Ostrowcu Świętokrzyskim 

Agnieszka Budek przekazała zaproszenie na podsumowanie działalności świetlic 
środowiskowych, które odbędzie się w dniu 30 sierpnia 2022 r. o godz. 10.00 dla dzieci 
z niepełnosprawnościami, a o godz. 14.00 dla pozostałych dzieci w chocimowskim parku. 
Zajęcia prowadzone były przez okres wakacji przez stowarzyszenie w 10 miejscowościach na 
terenie gminy Kunów i finansowane z Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Burmistrzowi Miasta 
i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi. 

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej podziękował Pani Agnieszce Budek za 
kolejny rok współpracy w zakresie opieki nad dziećmi z terenu gminy Kunów przez okres 
wakacji. Następnie Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej wręczył podziękowania 
Pani Urszuli Pasternak Dyrektor Publicznej Szkoły Podstawowej im. Stanisława Staszica  
w Nietulisku Dużym za wieloletnią współpracę dydaktyczną i wychowawczą na rzecz uczniów 
prowadzonej placówki w związku z zakończeniem pełnienia funkcji Dyrektora. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek w imieniu Rady Miejskiej w Kunowie 
również złożył podziękowania Pani Urszuli Pasternak za wieloletnią owocną współpracę  
w związku z zakończeniem pełnienia funkcji Dyrektora Publicznej Szkoły Podstawowej im. 
Stanisława Staszica w Nietulisku Dużym. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Zdrowia i Opieki Społecznej 
Barbara Domagała także podziękowała Pani Urszuli Pasternak Dyrektor Publicznej Szkoły 
Podstawowej im. Stanisława Staszica w Nietulisku Dużym za pracę na rzecz prowadzonej 
placówki. 

Wicedyrektor Publicznej Szkoły Podstawowej im. A. Hedy „Szarego” w Kunowie Iwona 
Pomykała w imieniu Dyrektorów Publicznych Szkół Podstawowych z terenu gminy Kunów 
podziękowała Pani Urszuli Pasternak Dyrektor Publicznej Szkoły Podstawowej im. Stanisława 
Staszica w Nietulisku Dużym za wieloletnią współpracę. 

Na zakończenie Dyrektor Publicznej Szkoły Podstawowej im. Stanisława Staszica  
w Nietulisku Dużym Urszula Pasternak złożyła podziękowania Burmistrzowi Miasta i Gminy  
w Kunowie Lechowi Łodejowi oraz Radzie Miejskiej w Kunowie za wieloletnią współpracę przy 
pełnieniu obowiązków dyrektora. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do procedowania porządku 
obrad sesji Rady Miejskiej w Kunowie. 

 



1. Otwarcie sesji, stwierdzenie ważności obrad. 

Na mocy art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 

(Dz. U. z 2022 r. poz. 559, 583, 1005 i 1079) obrady rady gminy są transmitowane i utrwalane 

za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane 

w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej gminy oraz w inny sposób 

zwyczajowo przyjęty. 

W sesji wzięło udział 13 radnych. 

Obecni: 
1. Jadwiga Banasik 
2. Katarzyna Banasik 
3. Piotr Bek 
4. Marta Ćwik 
5. Renata Ćwiklińska 
6. Barbara Domagała 
7. Jarosław Jałocha 
8. Teresa Łucka 
9. Marek Mikos 
10. Jolanta Ożdżyńska 
11. Maria Pająk 
12. Piotr Rakoczy 
13. Darek Różalski 
14. Cezary Szwajda 
15. Grzegorz Wanat 
 

Sesję Rady Miejskiej w Kunowie otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr 
Bek, przywitał wszystkich obecnych radnych oraz pozostałych uczestników sesji i stwierdził 
obecność 13 radnych, co stanowiło kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 
Listy obecności radnych, zaproszonych gości oraz sołtysów uczestniczących w sesji stanowią 
załącznik Nr 1 do protokołu. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że przedmiotowy 
porządek obrad wraz z materiałami do procedowania został udostępniony radnym na 
tabletach i zapytał, czy są pytania lub uwagi do proponowanego porządku obrad. 

 
Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie przyjęcie 

porządku obrad. 



Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie ważności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 29 czerwca 2022 r. i z dnia 27 lipca 

2022 r. 

4. Informacja o przygotowaniu placówek oświatowych z terenu gminy Kunów do 

roku szkolnego 2022/2023 . 

5. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Kunów na lata 2022 -2035. 

6. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów na 

2022 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Miasta i Gminy Kunów obejmującego część sołectwa Miłkowska 

Karczma. 

8. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kunowie  

w okresie między sesjami. 

9. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy w Kunowie w okresie 

między sesjami. 

10. Złożenie do Przewodniczącego Rady na piśmie interpelacji i zapytań. 

11. Wolne wnioski i informacje. 

12. Zakończenie obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia porządku obrad. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Jadwiga Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, Jarosław 
Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Piotr Rakoczy, Darek Różalski, 
Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (2) 
Katarzyna Banasik, Maria Pająk 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie przyjęła porządek 
obrad. 
 
Porządek obrad sesji Rady Miejskiej w Kunowie z dnia 16.08.2022 r. stanowi załącznik Nr 2 do 
protokołu. 

 



Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z sesji Rady Miejskiej w Kunowie z dnia 29 czerwca 2022 r. i z dnia 
27 lipca 2022 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że treść 
przedmiotowych protokołów została udostępniona radnym na tabletach i zwrócił się do 
radnych czy mają pytania lub wnoszą uwagi do treści przygotowanych protokołów z sesji Rady 
Miejskiej w Kunowie z dnia 29 czerwca 2022 r. i z dnia 27 lipca 2022 r. 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie przyjęcie 
protokołu z sesji Rady Miejskiej w Kunowie z dnia 29 czerwca 2022 r. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 29 czerwca 2022 r. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Jadwiga Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, Jarosław 
Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Piotr Rakoczy, Darek Różalski, 
Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (2) 
Katarzyna Banasik, Maria Pająk 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie przyjęła protokół 
z sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Kunowie z dnia 29 czerwca 2022 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie przyjęcie 
protokołu z sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Kunowie z dnia 27 lipca 2022 r. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcie protokołu z sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Kunowie z dnia 27.07.2022 r.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Jadwiga Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, Jarosław 
Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Piotr Rakoczy, Darek Różalski, 
Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 



NIEOBECNI (2) 
Katarzyna Banasik, Maria Pająk 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie przyjęła protokół 
z sesji Rady Miejskiej w Kunowie z dnia 27 lipca 2022 r. 

Oryginały protokołów znajdują się w teczce znak: Nr: Or.0002.12.2022 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 

4. Informacja o przygotowaniu placówek oświatowych z terenu gminy Kunów do roku 
szkolnego 2022/2023. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że w dniu 24.08.2022 r. 

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Zdrowia i Opieki Społecznej Rady Miejskiej 
w Kunowie odbyła wyjazdowe posiedzenie dotyczącye przygotowania placówek oświatowych 
z terenu gminy Kunów do rozpoczęcia nowego roku szkolnego 2022/2023. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącą Komisji Oświaty, 
Kultury, Sportu, Turystyki, Zdrowia i Opieki Społecznej Barbarę Domagałę o przedstawienie 
przedmiotowej informacji. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Zdrowia i Opieki Społecznej 
Barbara Domagała omówiła przygotowany protokół z wyjazdowego posiedzenia Komisji 
w dniu 24.08.2022 r. i podziękowała za podejmowane działania na rzecz poprawy warunków 
w placówkach oświatowych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek podziękował za przedstawienie 
procedowanej informacji i udzielił głosu Burmistrzowi Miasta i Gminy w Kunowie Lechowi 
Łodejowi. 

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej na ręce Wicedyrektor Publicznej Szkoły 
Podstawowej im. A. Hedy „Szarego” w Kunowie Iwony Pomykały złożył podziękowania dla 
dyrekcji, grona pedagogicznego oraz rodziców za współpracę i zrozumienia, a także inicjatywy, 
które służą rozwojowi placówek oświatowych. Burmistrz podziękował także Radzie Miejskiej 
w Kunowie za podejmowanie uchwał pozwalających na rozwój Gminy Kunów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są chętni do zabrania głosu 
w procedowanym punkcie. 

 
Brak zgłoszeń 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 
 
Kserokopia protokołu Nr 11.2022 z wyjazdowego posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu, Turystyki, Zdrowia i Opieki Społecznej w dniu 24.08.2022 r. stanowi załącznik Nr 3 do 
protokołu. 

5. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Kunów na lata 2022 -2035. 



W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Skarbnik Gminy Danuty 

Fijas o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały. 

Skarbnik Gminy Danuta Fijas przedstawiła projekt procedowanej uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącego Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie opinii 

Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 

przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Skarbnik Gminy Danucie 

Fijas. 

Skarbnik Gminy Danuta Fijas poinformowała, że w okresie od posiedzenia Komisji Rozwoju 

Gospodarczego, Budżetu i Finansów do sesji Rady Miejskiej w Kunowie zostały ogłoszone dwa 

dodatkowe publikatory dotyczące ustawy o finansach publicznych. W związku z czym zgłosiła 

autopoprawkę do projektów uchwał, w których przywołana jest ustawa o finansach 

publicznych w postaci dopisania ogłoszonych publikatorów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały 

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 
i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Kunów na lata 2022 -2035.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Jadwiga Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, Jarosław 
Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Piotr Rakoczy, Darek Różalski, 
Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (2) 
Katarzyna Banasik, Maria Pająk 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę. 
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr LXXIX.515.2022 o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Kunów na lata 2022- 2035, stanowi załącznik Nr 4 do protokołu. 



Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
 

6. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów na 
2022 rok. 

W dyskusji wzięli udział: 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Skarbnika Gminy 

o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały. 

Skarbnik Gminy Danuta Fijas przedstawiła projekt procedowanej uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącego Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie opinii 

Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 

przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 

przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 
i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów na 2022 
rok. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Jadwiga Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, Jarosław 
Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Piotr Rakoczy, Darek Różalski, 
Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (2) 
Katarzyna Banasik, Maria Pająk 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę. 
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr LXXIX.516.2022 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 
budżetu Gminy Kunów na 2022 r, stanowi załącznik Nr 5 do protokołu. 



 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 
 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Miasta i Gminy Kunów obejmującego część sołectwa Miłkowska Karczma. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do pracownika 

merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały. 
Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Małgorzata Mazur 

przedstawiła projekt procedowanej uchwały. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania bądź uwagi do 

przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącą Komisji 

Geodezji, Urbanistyki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Renatę Ćwiklińską o przedstawienie 

opinii Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Geodezji, Urbanistyki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Renata 

Ćwiklińska przedstawiła pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Radna Renata Ćwiklińska zgłosiła wniosek formalny o nieodczytywanie w całości projektu 
uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta 
i Gminy Kunów obejmującego część sołectwa Miłkowska Karczma, ze względu na jego 
obszerność. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie przedmiotowy 
wniosek. 

 
Głosowano wniosek w sprawie: 
nieodczytywania w całości projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Kunów obejmującego część sołectwa 
Miłkowska Karczma, ze względu na jej obszerność.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Jadwiga Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, Jarosław 
Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Piotr Rakoczy, Darek Różalski, 
Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (2) 
Katarzyna Banasik, Maria Pająk 



Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie przyjęła wniosek 
formalny o nieodczytywanie w całości projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Kunów obejmującego część 
sołectwa Miłkowska Karczma, ze względu na jej obszerność. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania bądź uwagi do 

przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przedstawił projekt procedowanej 

uchwały w wersji skróconej.  
 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Miasta i Gminy Kunów obejmującego część sołectwa Miłkowska Karczma.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Jadwiga Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, Jarosław 
Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Piotr Rakoczy, Darek Różalski, 
Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (2) 
Katarzyna Banasik, Maria Pająk 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę. 
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr LXXIX.517.2022 w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Kunów obejmującego część sołectwa 
Miłkowska Karczma stanowi załącznik Nr 6 do protokołu. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 
 

8. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kunowie w okresie 
między sesjami. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że: 
− w dniu 16 lipca reprezentował Radę Miejską w jubileuszu 100-lecia funkcjonowania 

działalności Kopalni Krzemienia Pasiastego w Ostrowcu Św., 



− 27 lipca zorganizował i przeprowadził sesję nadzwyczajną, 

− 31 lipca brał udział w uroczystościach otwarcia Uniwersytetu Ludowego  
w Chocimowie, 

− 15 sierpnia wraz z Pocztem Sztandarowym Rady Miejskiej uczestniczył  
w uroczystościach gminnych tj. 102 Rocznicy Bitwy Warszawskiej oraz Święta 
Wojska Polskiego, 

− 20 sierpnia brał udział w festynie „Wsi Świętokrzyskiej” w Bukowiu, 

− 21 sierpnia uczestniczył w Festynie Rodzinnym w Janiku. 

 

9. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy w Kunowie w okresie między 
sesjami. 

W dyskusji wzięli udział: 
 Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek oddał głos Burmistrzowi Miasta  
i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi. 

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej zachęcił do zapoznania się  
z przedmiotowym dokumentem, w którym zawarte są wszystkie działania, jakie były 
podejmowane w okresie między sesjami, a także poinformował o udostępnieniu sprawozdania  
na profilu Facebook, a także stronie internetowej urzędu. 
 

Kserokopia sprawozdania Nr Or.0057.7.2022 z działalności Burmistrza Miasta i Gminy 
w Kunowie w okresie międzysesyjnym (od 30.06.2022 r. do 24.08.2022r.), stanowi załącznik 
Nr 7 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
 

10. Złożenie do Przewodniczącego Rady na piśmie interpelacji i zapytań. 
 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że wpłynęły do niego 

interpelacje od Radnego Darka Różalskiego oraz Radnej Renaty Ćwiklińskiej. Przewodniczący 
poprosił o przedstawienie przedmiotu interpelacji i udzielił głosu radnemu Darkowi 
Różalskiemu. 

Radny Darek Różalski złożył interpelację w sprawie ocieplenia i wykonania schodów 
drabiniastych w budynku strażnicy OSP „AGROMET” - kserokopia interpelacji stanowi 
załącznik Nr 8 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Radnej Renacie 
Ćwiklińskiej.  

Radna Renata Ćwiklińska złożył 3 interpelacje w sprawie: 
− wyrównania boiska przy PSP w Bukowiu - kserokopia interpelacji stanowi załącznik 

Nr 9 do protokołu, 



− usunięcia zakrzaczenia przy drodze Bukowie – Czerwonka - kserokopia interpelacji 
stanowi załącznik Nr 10 do protokołu, 

− zabezpieczenia środków w budżecie na wykonanie nawierzchni asfaltowej, łączącej 
drogę  Bukowie – Biechów - kserokopia interpelacji stanowi załącznik Nr 11 do 
protokołu. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie oddał głos Burmistrzowi Miasta i Gminy  
w Kunowie Lechowi Łodejowi. 

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej poprosił Kierownik Referatu Infrastruktury 
i Gospodarki Przestrzennej Małgorzatę Mazur o zabranie głosu. 

Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Małgorzata Mazur 
poinformowała, iż 29 sierpnia upływa termin składania wniosków do Rządowego Funduszu 
Rozwoju Dróg, w których to zgłoszona zostanie droga na trasie Wymysłów  -Boksycka - 
Ostrowiec Św. oraz droga na terenie przemysłowym. We wrześniu odbędzie się konkurs na 
dofinansowanie dróg „Remonty Dróg”z którego to wnioskowane będą drogi dla Nietuliska 
Małego, Prawęcina oraz prawdopodobnie Czerwonki. Dodatkowo z Programu Polski Ład 
zgłoszone zostaną drogi: Podlesie, ZUO Janik, ul. Partyzantów, i być może ul. Ogrodowa. 
Dofinansowanie z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich obejmie drogi w Nietulisku Dużym, 
ulicę Polną w Janiku, a także drogę do „Baby Jagny” w Chocimowie. Małgorzata Mazu dodała, 
iż droga w Biechowie jest projektowana, a ul. Łąkowa ze względu na brak zatwierdzonej 
inwentaryzacji w sprawie kanalizacji oraz wodociągu zostanie przesunięte w realizacji  

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 
 

11. Wolne wnioski i informacje. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Radnej Barbarze 

Domagale.  
Radna Barbara Domagała w imieniu mieszkańców złożyła ustny wniosek do Radnego 

Powiatowego Marka Bilskiego w sprawie wyczyszczenia poboczy przy drodze powiatowej  
w kierunku od Cmentarza do Prawęcina.   

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Burmistrzowi Miasta 
i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi.  

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej zwrócił się do Radnego Powiatowego 
Marka Bilskiego o uwzględnienie zabezpieczenia obsuwającego się gruntu przy drodze 
powiatowej na wyżej wymienionym odcinku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Radnemu Grzegorzowi 
Wanatowi. 

Radny Grzegorz Wanat złożył ustny wniosek w imieniu mieszkanek ul. Małachowskiej 
o usunięcie starych drzew na trasie w kierunku kamieniołomów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Burmistrzowi Miasta 
i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi.  

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej poprosił o oczyszczenie koryt na odcinku 
kamieniołomów.   



Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy zanotował powyższe wnioski 
przekazał do realizacji przez Zakład Gospodarki Komunalno- Mieszkaniowej w Kunowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Radnej Renacie 
Ćwiklińskiej.  

Radna Renata Ćwiklińska złożyła ustny wniosek do Radnego Powiatowego Marka Bilskiego 
o poprawę nawierzchni drogi, a także o zwrócenie uwagi na pobocza przy trasie Biechów – 
Świrna.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Radnej Teresie Łuckiej. 
Radna Teresa Łucka złożyła wniosek w imieniu mieszkańców ul. Małachowskiej o usunięcie 

zakrzaczeń pod linią elektryczną oraz o sprawdzenie przyczyny przechylania się lustra przy 
wyjeździe z Nietuliska Małego na drogę główną, a także tymczasowe załatanie dziur na 
nawierzchni drogi w m. Nietulisko Małe. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Burmistrzowi Miasta 
i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi.   

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej udzielił informacji dotyczącej 
projektowania i wykonania drogi w m. Nietulisko Małe. Dodatkowo, w trakcie projektowania 
jest dach na budynku remizy wraz z fotowoltaiką, a także podjęte zostaną kroki w sprawie 
renowacji mostu drewnianego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił o udzielenie informacji na 
temat wykonania drogi na odcinku Boksycka – Ostrowiec Św. ul. Nowe Piaski.  

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej udzielił informacji, iż droga ma już 
opracowaną dokumentację niezbędną do zgłoszenia jej w Funduszu Dróg Samorządowych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Radnego Powiatowego  
o informację na temat remontu drogi tzw. starodroża. 

Radny Powiatowy udzielił informacji o przeznaczonej kwocie na remont drogi, nadmienił 
jednak, iż nie zna dodatkowych szczegółów dotyczących dalszych kroków jej wykonania. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Burmistrzowi Miasta 
i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi. 

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej zaapelował aby w pierwszej kolejności 
wykonać remont drogi w m. Boksycka, ze względu na jej zły stan. Nadmienił, iż wpływa wiele 
petycji dotyczących tej drogi. Dodatkowo złożył podziękowania dla Pani Sołtys z miejscowości 
Boksycka i Pana Przewodniczącego Piotra Bek za czynny udział w danej sprawie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie udzielił głosu Dyrektor Iwonie Pomykała. 
Dyrektor Iwona Pomykała w imieniu całej Dyrekcji z terenu gminy Kunów złożyła 
podziękowania za zrozumienie potrzeb i bezpieczną pracę.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Sołtysowi wsi Janik. 
Pan Sołtys z m. Janik złożył ustny wniosek w sprawie remontu ul. Sosnowej oraz Polnej 

 w Janiku. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Burmistrzowi Miasta 

i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi. 
  Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej poinformował o występujących 

utrudnieniach spowodowanych  budową kanalizacji przy ul. Polnej w Janiku, dodatkowo 
nadmienił, iż ul. Sosnowa oraz ul. Polna zostaną wyremontowane. 

  Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Burmistrzowi Miasta 
i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi. 

  Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej zaprosił na dożynki do miejscowości 
Prawęcin, które odbędą się 27 sierpnia o godzinie 16.00, podczas, których zostanie przekazany 



Sztandar jednostce OSP w Prawęcinie, dodatkowo 28 sierpnia o godzinie 11.00 rozpoczną się 
Dożynki Gminne w Kunowie, a 11 września o godzinie 13.30 jubileusz 100- lecia powstania  
OSP w Dołach Biskupich. Ponadto Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej 
poinformował o aktualnie wykonywanych sześciu inwestycjach na terenie gminy tj. skatepark, 
świetlica w Wymysłowie, domy w Nietulisku Dużym, kanalizacja w Janiku, a także o powstałym 
planie zagospodarowania dla Kunowa dotyczącego ul. Langiewicza, projektowaniu stadionu 
„Stal Kunów”, zawracaniu ścieków  z Ostrowca Św. Dodatkowo w trakcie opracowania jest 29 
projektów bieżących m. in. są to zadania dotyczące pozwoleń na budowę tj. dalsza renowacja 
Dworku w Chocimowie, powstanie DPS w Miłkowskiej Karczmie , Gminnego Ośrodka Kultury  
i Sportu, rozbudowa remizy OSP w Nietulisku Dużym, termomodernizacja budynku Urzędu 
Miasta i Gminy w Kunowie wraz z fotowoltaiką, remonty wielu dróg wraz z oświetleniem 
ulicznym, budowa bazy PSZOK, powstanie muzeum na otwartym powietrzu, a także 
termomodernizacja budynku biblioteki i ośrodka zdrowia. Ponadto Burmistrz Miasta i Gminy 
w Kunowie Lech Łodej podziękował wszystkim za owocną współpracę w dążeniu do realizacji 
celów. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad. 
 

12. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zamknął obrady LXXIX sesji Rady 
Miejskiej w Kunowie i podziękował za udział w niej. 
 
Płyta CD stanowi załącznik Nr 12 do protokołu. 
 
Transmisja z obrad sesji Rady Miejskiej w Kunowie jest dostępna w poniższym linku: 
https://kunow.esesja.pl/transmisja/28902/sesja-rady-w-dniu-czwartek-25-sierpnia-
2022.htm 

Przewodniczący 
Rady Miejskiej w Kunowie 

Piotr Bek 

 

  

 
Przygotował(a): Marta Jagiełło 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
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